
From: Деси Бобин  
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 

ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията 

на Столична община 

 

Добър ден, 

обръщаме се към вас като родители на дете посещаващо от тази година(набор 2018) 

детска ясла.Възмутени сме и се чувстваме дискриминирани,че е гласувано изменение в 

правилата,а именно отпадане на допълнителна точка при кандидатстване в 

ОДЗ.Сигурна съм ,че имате статистика колко деца не могат да посещават държавна 

ясла,защото няма места (или нямат необходимия брой максимални точки).Това 

значи,че приемайки това безумно изменение лишавате още повече деца.Като двама 

работещи родители(както е и в нашето семейство) сме обезпокоени !Моля за адекватни 

мерки от ваша страна,както и да не се приема в този вид проекта. 

 

 


